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ΕΡΩΤΗΣΗ 

                      Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Απαράδεκτη αδιαφορία για την κάλυψη άμεσων και επειγουσών 

αναγκών σε θέσεις ιατρών στα ΓΝ Αγρινίου και Μεσολογγίου.» 

 

Δημοσιεύθηκε στις 13.07.2020 Απόφαση του Υφυπουργού Υγείας Β. 

Κοντοζαμάνη (ΑΔΑ: Ω60Λ465ΦΥΟ-ΛΦ1) για την προκήρυξη θέσεων 

ειδικευμένων ιατρών του κλάδου ΕΣΥ. 

Στην απόφαση αυτή, για την 6η ΥΠΕ προβλέπεται η πλήρωση 25 θέσεων, εκ 

των οποίων καμία για τα Γενικά Νοσοκομεία Αγρινίου και Μεσολογγίου 

(«Χατζηκώστα»).  

Μάλιστα, στα Νοσοκομείο αυτά υπάρχουν άμεσες και επείγουσες ανάγκες για 

κάλυψη κρίσιμων ειδικοτήτων. Συγκεκριμένα, ενώ αναμένεται η έγκριση από 

τον Δημόκριτο της ειδικής άδειας λειτουργίας του νέου αξονικού τομογράφου 

16 τομών του ΓΝ Μεσολογγίου, δεν υπάρχει ούτε προβλέπεται με την εν λόγω 

προκήρυξη η πλήρωση της θέσης μόνιμου ή επικουρικού ιατρού 

ακτινοδιαγνώστη. Επίσης, ο Δ/ντής της Καρδιολογικής Κλινικής του ΓΝ 

Μεσολογγίου οσονούπω συνταξιοδοτείται και, παρ’ όλα αυτά, δεν προβλέπεται 

η πλήρωση της θέσης μόνιμου καρδιολόγου. 

Πέραν τούτων, δεν έχουν προχωρήσει εδώ και πολύ καιρό οι διαδικασίες για 

την ολοκλήρωση των προσλήψεων για την στελέχωση του ΤΕΠ του ΓΝ 

Αγρινίου και η προκήρυξη 4 ιατρών για τις ειδικότητες ακτινοδιαγνώστη για τον 

μαγνητικό τομογράφο, παθολόγου, καρδιολόγου και ιατρού για την ΜΕΘ, 

ανάγκες που είναι κατεπείγουσες 

Και σαν να μην έφθαναν αυτές οι ελλείψεις, μετατίθεται με απόφαση της ΓΔ 

Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου ιατρός νεφρολόγος με βαθμό Επιμ. Β΄ από 

το ΓΝ Μεσολογγίου στο ΓΝ Καλαμάτας και η θέση μένει κενή.  

 

Επειδή το ΕΣΥ απέδειξε ότι είναι η μόνη αξιόπιστη λύση για την αντιμετώπιση 

των, έκτακτων και τακτικών, υγειονομικών αναγκών της χώρας, 
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Επειδή η κυβέρνηση δεν φείδεται καλών λόγων «για τους ήρωες με τις άσπρες 

και πράσινες μπλούζες» αλλά φαίνεται να αρκείται και εδώ σε επικοινωνιακά 

πυροτεχνήματα, χωρίς να σκύβει στις πραγματικές ανάγκες των υγειονομικών 

δομών του ΕΣΥ, 

Επειδή στην πρόσφατη προκήρυξη για πλήρωση, μεταξύ άλλων, 25 θέσεων 

ιατρών του κλάδου ΕΣΥ στην 6η ΥΠΕ δεν προβλέπεται καμία θέση προς 

πλήρωση στα ΓΝ Αγρινίου & Μεσολογγίου, 

Επειδή η 6η ΥΠΕ και το υπουργείο γνωρίζουν πολύ καλά, από έγγραφα τα 

οποία ζητούν και αποστέλλονται κατά τακτά χρονικά διαστήματα, τις ελλείψεις 

και τις κατεπείγουσες ανάγκες σε ιατρικό προσωπικό και στις δύο Νοσηλευτικές 

Μονάδες (Αγρινίου & Μεσολογγίου) του ΓΝ Αιτωλοακαρνανίας, οι οποίες 

λειτουργούν οριακά και, λόγω συνταξιοδοτήσεων και υποστελέχωσης,  

κινδυνεύουν να κλείσουν και, παρ’ όλα αυτά  έκαναν την συγκεκριμένη επιλογή 

ειδικά για το νοσοκομείο Αγρινίου, που εξυπηρετεί όλο τον Νομό.  

Επειδή αντί της αναγκαίας στελέχωσης, το υπουργείο προβαίνει αντιθέτως σε 

αποστελέχωση με μεταθέσεις ιατρών χωρίς πρόνοια αναπλήρωσής τους, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Σκοπεύει να προβεί άμεσα σε συμπληρωματική προκήρυξη θέσεων 

ιατρών κλάδου ΕΣΥ στην 6η ΥΠΕ για την πλήρωση των άμεσων αναγκών 

των ΓΝ Αγρινίου και Μεσολογγίου, όπως αυτές περιγράφονται πιο πάνω; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Μωραΐτης Αθανάσιος 

Πολάκης Παύλος 

Μπάρκας Κώστας 




